



Protokoll styremøte 08.02.23

Det innkalles med dette til styremøte i NJFF Vestfold, onsdag **08.02.23**, kl. **18.00-21.00** på **Pukkestad**.

Eventuelt forfall meldes vestfold@njff.no

Til stede: Jan Dalen, Ove Lersveen, Øystein Lunde, Håkon Torsvik, Mari Galåen, Bjarne Støtvig, Kim Belaska, Jan Thore Nalum, Øystein Rønning.

Forfall: Kim Karlsen

Referent: Øystein Rønning

Medlemstall: 28.02.22: 4005. 01.02.23: 4114 (betalt).

Økonomisk status pr 01.02.2023: Driftskonto: Kr.405 029,72

Sparekonto: Kr.1 176 315,86.

Saksliste:

Sak nr.		Ansvarlig for oppfølging/ gjennomføring
10/23	PROTOKOLL FRA STYREMØTE 11.01.22 Gjennomgang og godkjenning av protokoll. Kommentarer fra Bjarne Støtvig, og Øystein Lunde (egne mailer), samt word dok fra BS (vedlagt). Vedtak: Protokoll godkjennes med kommentarer fra Støtvig og Lunde.	Alle
11/23	Økonomisk gjennomgang: Godkjenning av årsregnskap, budsjett og inventarliste. Se vedlegg. I tillegg går vi gjennom styreberetninger/rapporter fra styret og kontakter. Frist ble satt til 5. feb, så de ettersendes etter hvert som de kommer inn. Vedtak: Regnskapet/budsjett/inventarliste og styrerapporter godkjennes m/noen korrigeringer; • Det periodiseres med kr 200 000,- overført fra Fylkeskommunen i 2022, som er ført på feil år fra regnskapsfører, overføres dermed til 2023 som er tildelingsåret. Beskjed til regnskapsfører. Dvs et redusert resultat med kr 200 000,- ift det oversendte regnskap for 2022 pr 8. februar 2023. • PC som er kjøpt i 2022 til ungdomskontakt, må føres inn i inventarliste. 6327,50 post 7004. Må gi beskjed til regnskapsfører. Endringen får dermed effekt på det fremlagte regnskap med en økning av varelageret for 2022. Flere av postene i beholdningslisten settes til 0 i løpet av 2023. Styrets beretning:	Kasserer

	• Sette opp medlemsvekst i prosent. • Styret har sendt brev til forbundet, angående budsjettbehandlingen mot RS. • Vi begynte jobben med å legge ned to inaktive foreninger (Holmestrand JFF og Hof JFF). • Noen styremøter er avholdt ute hos lokallagene. • Sendes ut til gjennomlesing. Purre på de siste styrerapportene.	
12/23	Orienteringssaker: • Leder orienterer Knut Arne Gjems kommer på årsmøtet vårt. Leder får mindre tid til noe av det planlagte styrearbeidet som er planlagt i våres, pga hofteoperasjon. • Regsek og fiskekontakt har deltatt på innspills møte om regionale kystsoneplaner i regi av FNF og Fylkeskommunen. Bra deltagelse med over 100 personer fra flere foreninger, politiske partier og etater. Viktig å få fremføre sine argumenter, og høre andres. Kommentar: Deltagelsen kunne vært lagt ut som nyhetssak på hjemmesiden. Dette er god promotering. • Gjeddefiskestevne i Farris i august er under forberedelse. Regsek har kontaktet Fritzøe Skoger, Vannverket og Larvik kommune, og skal delta på teamsmøte med alle pluss mattilsynet i uke 8. Larvik JFL tar deretter opp tråden med videre planlegging og gjennomføring. • Regsek har deltatt på revejakt med Tjølling JFF. Veldig bra arrangement. Lagt ut på hjemmesiden. Vedtak: Orienteringer tas til etterretning.	Jan Regsek Regsek Regsek
13/23	Svar fra forbundet på brev fra styret om forbundets budsjettbehandling Vi gjennomgår svaret som er kommet (utsendt i mail 01.feb) Vedtak: Styret vedtar at brevet og svaret sendes de andre medlemmene i RS, og anbefaler at vår representant, leder i regionstyret, tar opp brevet fra NJFF Vestfold, og svaret vi har fått, med de andre representantene under et kommende «bålmøte». Vi varsler styreleder i forbundsstyret, Knut Arne Gjems, som kommer på vårt årsmøte, at vi ønsker å diskutere disse sakene med han før det formelle årsmøtet. Ber samtidig om at Gjems snakker litt om forbundets meninger om problematikken rundt Oslofjorden før årsmøtet. Og et tema om «Jaktas framtid» under samlingen på lørdag, samt at han tar den «normale»	

	og generelle gjennomgangen under samlingen lørdag i stedet for før årsmøtet.	
14/23	Nedleggelse av to inaktive foreninger: Regsek har ringt alle medlemmer i de to foreningene (22 personer), Holmestrand JFF og Hof JFF. Alle medlemmene har godtatt overføring til nye lokallag. Ingen sure miner. Forbundet undersøker fortsatt hvem som har disponert kontoer. Må søke tilgang via banken (er gjort), avventer svar. Vedtak: Vi søker forbundsstyret om formell nedleggelse av de to nevnte foreningene, og følger opp de eventuelle midlene som kan stå igjen på kontoer.	Regsek Regsek
15/23	Justert arbeidsoppgaver/tidsbruk regsek Basert på budsjett gjennomgangen fra forrige styremøte, har regionleder og regsek justert oversikten over arbeidsoppgaver og beregnet tidsbruk (justeringene er vedlagt. Endringene er markert med gult). Det beregnes noe mer tid til forberedelser og gjennomføring av årsmøter og tillitsvalgtsamlinger. Det beregnes noe mer tid på vedlikehold av hjemmeside og FB. Tidsbruken spares inn med mindre arbeid rundt forberedelser og gjennomføringer av aktivitetene som styremedlemmene selv står for. Vi havner da på ca samme beregnet tidsbruk som tidligere (noe overtid), men dette fungerer fint. F.eks vil det med stor sannsynlighet brukes mindre tid på gaupesporingsarbeidet, da det foreløpig mangler snø. Vurderinger gjøres fortløpende i samråd med regionleder. Vedtak: Justeringer godkjennes med muligheten for styret til å endre oppgaver underveis i året, mot at tilsvarende tidsbruk tas bort fra andre oppgaver for regsek.	
16/23	Eventuelt: • Status på jakker/skjorter etc og div utstyr til bruk for styret/regionen, for utlevering snarlig, samt leveringsestimat for telt mm • Leder og Regsekr – ser på retningslinjer for evt æresmedlemmer og evt tildeling under kommende årsmøte. Viktig at man får avstemt felles retningslinjer, for en helhetlig vurdering for de ulike kandidater fremover.	

Styremøtedatoer: 11.jan, 8.feb, 8.mars, 19.april, 24.mai, 12.juni, 30.aug, 18.okt, 13.des, 24.jan, 6.mars.

Årsmøte dato: Åsgårdstrand – 17/3-18/3-2023.